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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.   
 
 

Tränare till seniorlagen 
 
 
 
 
 
 
 

Vi gick igenom vilka vi har varit i kontakt med, både 
vad gäller damlaget och herrlaget och det är väldigt 
många…. Vi har några som eventuellt är intresserade 
av att träna våra seniorlag, men vi tog fram fler namn 
att ringa till. 

 

Nolia och Skogsnolia Herrar utv jobbade på skogsnolia igår. Det gick bra. 
Det är svårt att ha jobb för seniorlagen som ligger 
under den tiden på året när det inte är säsong. Detta 
måste vi fundera mera på. 
 

 

Vännäsdagarna - 
föreningstält 

Innebandyn kommer att finnas i föreningstältet, 
lördag 13/7 kl. 14-16. Alla i sektionen deltar. Vi 
bjuder på kaffe och kaka, delar ut ballonger och så 
finns möjlighet till att gissa bollar i säcken och att 
skjuta mål på en jolly. Alla som deltar i 
skott/gissningar får en lott och sedan drar vi en 
vinnare av dem. Kan vi få en innebandyklubba av 
Intersport, som vinst? Stina kollar 

Alla 
 
 
 
 
 
 
Stina 

Frivaror Vi har frivaror på intersport och kommer att plocka ut 
målvaktsutrustningar till ungdomslag för en stor del 
av summan. 

 

Städa förråd/hallar Lilja - klart 
Innebandyförrådet - påbörjat 
De andra förråden kommer att vara klara innan 
hösten 
 

 
 



Konfirmation - med 
hälsoprofil 

Vi väljer att i nuläget tacka nej till att delta, mer info 
under huvudstyrelsen 

 

Ett SVIF för alla 
 

Nu finns Svif på de sociala medierna, via företaget 
Mäjt. 
Instagram: ettsvifföralla 
Facebook: Spöland Vännäs IF 
Om ni redan nu har något ni vill att vi ska lägga ut på 
de sidorna, hör av er till Katarina Eriksson 
(070/5242583). Till hösten kommer ny information 
om hur ni ska gå till väga. 

 

Utdrag ur 
belastningsregistret 

Vi kommer att ha en policy, att alla ledare och 
styrelsemedlemmar lämnar in ett utdrag ur 
belastningsregistret - en ny policy. Det är blanketten 
som heter begäran om utdrag från belastningsregistret 
för föreningar.  
Vi kollar om kansliet har skickat ut information om 
det. 
 
 

 

Årsmöte Västerbottens 
innebandyförbund 

17/6 på Scandic Syd. Stina och Katarina H ska gå 
 

 

Nästa sektionmöte Ett extra sektionsmöte 2/7 kl. 19.00  
Höstens möten 8/9, 13/10, 10/11, 8/12  
Övriga frågor Fystränare till seniorlagen - kan vi hitta någon sådan? 

De vi har frågat har tackat nej. Vi kommer på nya 
personer att fråga. I första hand till dam/herr och 
herrutv nu under sommaren. 

 

   
   
   
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


